

# 約克英文小學暨幼稚園

致 N1A2 家長：

校方將會於 6 月 17 日 (星期三) 派發下列物品予 貴家長。凡乘搭褓姆車者，校方會委託跟車褓姆送回。其它學童 (不乘褓姆車者) 的家長需按下列時間到所屬校舍領取。(上午班：9:30-11:00 am 及下午班 2:30-4:00 pm)，有關詳情請參閱下表。

## 1) 派發功課練習簿

因豬流感 (H1N1) 爆發而引致的停課，為免影響小朋友學習，校方現將派回有關功課簿供 貴子弟在家進行練習。請按下列功課表日期完成，於復課時一併交回。

## 2) 派發父親節禮物

為慶祝父親節來臨，老師將鼓勵小朋友親手為摯愛的父親製作一張精美父親節咭/禮物，同時並為每位小朋友準備一份精美禮物送給最敬愛的父親。謹此向每位父親致以最崇高的敬意，並祝父親節快樂！

### 派發物品：

- 功課
- 工作紙「沙、爸」
- 父親節禮物\*
- 舊顏色筆
- 舊圍裙
- 舊 Sketch Book
- 已完成之美勞作品
- 完成之工作紙及 file
- 中文教材套-嬉水樂
- 兔寶寶啟蒙系列之幫忙卡袋 (內含放大鏡，小肌肉訓練棒)

註：1) 有關通告請瀏覽本校網址 [www.york.edu.hk](http://www.york.edu.hk)

2) 「\*」只限已訂購者或已參加者

3) 如家長於 6 月 16 日前仍未收到跟車褓姆聯絡，可致電回校查詢。

**謹祝各位家長及小朋友健康愉快！**

此致  
貴家長

約克英文小學暨幼稚園啟  
2009 年 6 月 15 日

## YORK ENGLISH PRIMARY SCHOOL & KINDERGARTEN

To: Parents / Guardians

Date: 15<sup>th</sup> June 2009

To ensure smooth progress of the children's learning during the period of class suspension, the School will distribute materials as specified below to the children. Please note that the materials will be distributed to the Parents who use the school bus services through the school bus ladies on 17<sup>th</sup> June 2009. Parents who do not use the school bus services have to arrange for collection of the materials in person at the School on 17th June 2009 (morning session: from 9:30 am to 11:00 am; afternoon session: from 2:30 pm to 4:00 pm). The details of the materials are as follows:

### **1) Distribution of Homework Exercise Books**

Class work will continue at home. Please refer to the list below for the schedule of class work to be completed at home. Please assist your child to finish the class work by completing the homework exercise books and hand in the homework exercise books to the Class Teacher when school resumes.

### **2) Distribution of Presents for the Father's Day**

As the Father's Day approaches, our teachers have encouraged and assisted each child to make a gift/card for his/her loving father. We have also chosen, with dedication, a Father's Day Present for our students which is to be presented by each child to his/her father to express their gratitude to their father's love and care. We also wish each family a happy Father's Day.

### **List of items Distribution:**

- Homework
- Paper 「沙、爸」
- Father's Day present\*
- Used coloring pencils
- Used aprons
- Used sketch book
- Drawing
- Keeping worksheet file
- 中文教材套-嬉水樂
- 兔寶寶啟蒙系列之幫忙卡袋 (內含放大鏡, 小肌肉訓練棒)

Note:

- I) Please visit the School's website at [www.york.edu.hk](http://www.york.edu.hk) for any further announcements from us in relation to the class suspension.
- II) \* These items are limited to the participants of the event or parents who have paid for the items.

III) Any parents who have not been contacted by the school bus ladies regarding the distribution of materials on or before 16<sup>th</sup> June 2009 should contact the School Office for immediate follow-up action.

**We wish parents and children happy and healthy!**

Thank you for your kind attention.